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1. Pitanje postavljeno vladama entiteta i vladama kantona u Federaciji BiH: “Planira li se u 

dogledno vrijeme privatizacija javnih RTV postaja, javnih komunalnih poduzeća i javnih 

veterinarskih stanica, te što je u tom smislu do sada učinjeno?” 

2. Pitanja postavljena Sektoru za financije Parlamentarne skupštine BiH: 

1. “Tražim da mi se dostavi tablični pregled isplaćenih naknada na ime troškova 

telefonskih računa na temelju Pravilnika o načinu i uvjetima korištenja internih i 

eksternih usluga – reprezentacije, telefonskih usluga, službenih putovanja, službenog 

vozila, službene odjeće, tiska i stručne literature u Parlamentarnoj skupštini BiH 

(pročišćeni tekst), broj:03/5-50-1-11-38,4/10, poimence za predsjedatelje klubova u 

Zastupničkom domu od početka mandata 2010.-2014. godine do danas, za svaki 

mjesec posebno. 

2. Tražim da mi se dostavi pregled isplaćenih naknada za putne troškove za zaposlenike 

Parlamentarne skupštine BiH u 2012. i u prvih sedam mjeseci 2013. godine. Također 

tražim da mi se odgovori je li točno da su pojedini službenici koristili naknadu za 

prijevoz prikazujući da žive u drugim gradovima, iako zapravo žive u Sarajevu? Koji 

su to službenici, jesu li protiv njih poduzete neke radnje utvrđivanja disciplinske 

odgovornosti, tko je obračunao i odobrio isplatu tih sredstava i o kojim se sredstvima 

radi?” 

 


